
MARIN ŽIVKOVIĆ: 

 - Dobro jutro svima. 

 Evo moje pitanje se opet odnosi na zapad grada. Naime, na zapadu grada imamo veliki 

problem pogotovo sa primarnom zdravstvenom zaštitom. Neke procjene su da na Španskom 

fali čak 15 timova za obiteljsku medicinu, fali i rendgen, laboratorij.  

Stanovnici Španskoga i Stenjevca moraju to ići obavljat u drugim kvartovima.  

 Kao što znamo jedan od kapitalnih projekata, za koji evo srećom imamo novaca, je i 

projekt doma zdravlja u Španskome. Pa je moje pitanje gradonačelniku u kojoj fazi je taj projekt 

i kada stanovnici toga kvarta mogu očekivati novu instituciju? Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo zastupniku Živkoviću. Gradonačelnik će dati odgovor.  

Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - To su kapitalna ulaganja koja su… Doduše ovo je još u preliminarnoj fazi projektna 

dokumentacija ali to su ta kapitalna ulaganja o kojima pričamo, kapitalna ulaganja u domove 

zdravlja, u bolnice, u škole, u vrtiće, u kulturne ustanove a ne u fontane i džepove nekakvih 

kumova i nekakvih sumnjivih likova.  

……(Nerazumljiva upadica g. Ivice Lovrića iz klupe)…… 

 Dogradonačelnik će odgovoriti.  

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Gospodine Lovriću, bez dobacivanja! Ovo je usmena opomena a sljedeći put ide ona 

prava.  

 

 LUKA KORLAET: 

 - Hvala na pitanju. Evo da dopunim gradonačelnika. 

 Kao što je rekao to je jedan od strateških projekata Grada Zagreba i nastaje na mjestu 

postojećeg doma koji je izgrađen prije više od četrdeset pet godina i zaista više ni dimenzijama, 

ni opremom ne zadovoljava suvremene zdravstvene standarde a plus toga je oštećen jako bio i 

u potresu.  

A osim toga kao što nas evo izvještava Ured za socijalnu zaštitu i zdravstvo značajno se povećao 

broj stanovnika na tom području pa onda skrb prije svega za ovu opću odnosno obiteljsku 

medicinu je prekapacitirana, zaista je ono na maksimumu. U tom smislu sadržaji koji su ovdje 

planirani su 10 ordinacija opće odnosno obiteljske medicine, 3 ordinacije zdravstvene zaštite 

predškolske djece, 6 ordinacija dentalne medicine ali isto tako i RTG snimaonica, CT 

dijagnostika, mamografija, UZV dijagnostika itd. I na sve to još polivalentna dvorana sa 200-

tinjak mjesta koja će služiti osim zdravstvenim i inim kongresima i za lokalnu zajednicu. 

Mislim da je to isto jako bitno da od tog doma zdravlja i u širem smislu lokalna zajednica ima 

neku korist. Procjena investicije je 12,7 milijuna eura bez PDV-a. Trenutno je u izradi idejni 

projekt za lokacijsku dozvolu. Planirani hodogram je da bi do kraja ove godine imali svu 

potrebnu dokumentaciju i ishođenu građevinsku dozvolu a onda bi išli početkom sljedeće 

godine… 
 


